
PROTOKÓŁ Nr XLIII/12
z XLIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie 

w kadencji 2010-2014
z dnia 2 sierpnia 2012 r.

Obrady sesji Rady Miejskiej rozpoczęto o godz.15:10  w sali widowiskowej  Centrum Turystyki
i Kultury w Ścinawie.

Na sesji obecnych było 12 radnych. Nieobecni:  K. Łucki, A. Pałac, J. Szuszkiewicz.

Ponadto w sesji uczestniczyli Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo, Skarbnik Miasta i Gminy Marzena
Dawedowska – Macho, Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki Grażyna Matkowska -
Rudomino, Radca Prawny Adwokat Stanisław Zapotoczny oraz zaproszeni goście.

Ad  . 1.   Otwarcie     sesji     oraz     powitanie   radnych i   gości  .  

Ad  . 2.   Stwierdzenie     quorum  .  
Przewodniczący Rady Miejskiej –  Krzysztof  Marek  dokonał otwarcia XLIII sesji Rady Miejskiej
w Ścinawie. Następnie stwierdził, że zgodnie z załączoną do protokołu listą obecności w sesji Rady na
15 członków Rady uczestniczy 12 radnych, co stanowi quorum przy którym Rada Miejska w Ścinawie
może podejmować prawomocne uchwały (lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego
protokołu).
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad XLIII sesji Rady Miejskiej:

 1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.
 2. Stwierdzenie quorum.
 3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
 4. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie:

1) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa.

Ad.3. Ewentualne     zmiany     porządku     obrad.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi do porządku obrad.

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa zawnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na rok  2012 rok uchwalonego uchwałą Rady
Miejskiej w Ścinawie Nr XXVIII/112/12 z dnia 5 stycznia 2012 roku.

Przewodniczący Rady odrzekł, iż jak już wspominał na Komisji Budżetu na sesji zwołanej w trybie
dzisiejszym, nie przewiduje się wnoszenia uchwał pod obrady sesji, natomiast zrobimy to wyjątkowo,
dzisiaj, ze względu na rangę dotyczącą dotacji.  

Mecenas Zapotoczny zapytał jakie są argumenty przeciwko wnoszeniu uchwał.
Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, iż orzeczenie NSA, które na następnej sesji przedstawi
Panu Mecenasowi.
Mecenas Zapotoczny zabrał głos twierdząc, iż mylone są kwestie zmiany porządku obrad z trybem
zwołania  sesji,  art  20  ust.1a  odnosi  się  do  każdej  zmiany  porządku  obrad,  czyli  sytuacji  gdy
przekazany  radnym  porządek  obrad  na  7  dni  wcześniej  musi  być  zmieniony  później,  natomiast
dodatkowy wymóg wynika tylko z art. 3, gdzie potrzeba, jeżeli to jest zwoływane w trybie pilnym,
tylko zgody wnioskodawcy, na wniosek, którego sesja została zwołana. Nie ma przeszkody, mamy
prawo głosować, natomiast prawem Przewodniczącego jest nie poddanie pod głosowanie. 
 
Przewodniczący  Rady Miejskiej  odparł,  iż  dzisiaj  nie  ma przy  sobie  komputera,  na którym ma te
orzeczenia, więc następnym razem chętnie udostępni te orzeczenia NSA i interpretację prawną, która
mówi wyraźnie, że zgodnie z trybem art. 20 ust.3 nie wolno wprowadzać punktów obrad pod obrady,
które nie zostały wymienione we wniosku o zwołanie sesji, następnym razem Pan pokaże mi swoje
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orzeczenia NSA.
Mecenas Zapotoczny odparł, iż nie czyta orzeczeń.
Przewodniczący Rady Miejskiej kontynuował, iż ustawa jest jest ustawą, po to mamy prawników, że są
interpretacje, po to mamy sądy.
Mecenas Zapotoczny: moim zdaniem w tym zakresie nie ma potrzeby interpretowania, bo przepis jest
czytelny.  
Przewodniczący Rady Miejskiej: Pan wybaczy, ale większą wiarę dam orzeczeniu NSA.
Mecenas Zapotoczny: mamy wiele orzeczeń sądów, przepis jest na tyle czytelny, że to nie wymaga dla
mnie orzeczeń. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: rada będzie się dodatkowo posiłkować orzeczeniami. 
Mecenas Zapotoczny odparł, iż to jest prawo przewodniczącego, może on to poddać pod głosowanie, a
jeżeli nie podda to będzie na kolejną sesję. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dokładnie, dokładnie. 
Mecenas Zapotoczny: natomiast formalnie nie ma przeszkód.
Przewodniczący Rady Miejskiej: ja uważam, że są, w każdym bądź razie wyjątkowo radni zagłosują,
kto jest za wprowadzeniem punktu do porządku obrad, proszę podnieść rękę do góry. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie” (12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła wniosek o
wprowadzenie do porządku obrad punktu w sprawie  zmian w budżecie Miasta i Gminy
Ścinawa na 2012 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXVIII/112/12
z dnia 5 stycznia 2012 roku. 

Przewodniczący odczytał obowiązujący porządek obrad XLIII sesji Rady Miejskiej:
1. Otwarcie sesji oraz powitanie radnych i gości.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Ewentualne zmiany porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie:
1) zmian w budżecie miasta i Gminy Ścinawa na 2012 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej

w Ścinawie Nr XXVIII/112/12 z dnia 5 stycznia 2012 roku,
2) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa.

Ad.4. Rozpatrzenie     projektów     uchwał     i     podjęcie     uchwał     w     sprawie:   
4.1)   zmian w budżecie Miasta i Gminy Ścinawa na 2012 rok uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w  
Ścinawie Nr XXVIII/112/12 z dnia 5 stycznia 2012 roku  .  
Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  przedstawiła  zmiany  w  budżecie,  które  dotyczą  zwiększenie
dochodów i wydatków o kwotę 164 175,63 zł z tego ponad 134 250,00 zł dotyczy dotacji rozwojowej
na  realizację  przez  MGOPS  projektu  pod  nazwą  „Moja  szansa”,  kwota  24  999,80  zł  dotyczy
dofinansowania projektu ze środków PROW pod nazwą „System informacji turystycznej Szlaku Odry”,
a kwota 4 925,83 zł dotyczy odszkodowania otrzymanego przez Gimnazjum za zalane pomieszczenia
szkolne. 

Przewodniczący przedstawił w imieniu Komisji Budżetu, Finansów i Strategii Gospodarczej pozytywną
opinię do przedmiotowego projektu uchwały i otworzył dyskusję do projektu uchwały, zapytał radnych
czy są pytania. 
Radna Wityk – Szumna: można przybliżyć o jaki projekt chodzi, jeżeli chodzi o dotację? 
Skarbnik zapytała: konkretnie o którą?
Radna Wityk – Szumna: projekt „Moja szansa”.
Sekretarz Miasta i Gminy Ścinawa: to jest projekt, który realizuje Miejsko - Gminny Ośrodek Pomocy
Społecznej,  powiem pokrótce,  że ten projekt jest  realizowany pod nazwą „Moja Szansa” i  jest  to
kontynuacja projektu,  który rokrocznie  jest  realizowany.  W ramach tego projektu,  między  innymi,
MGOPS szkoli osoby bezrobotne i korzystające z pomocy społecznej. To są szkolenia zawodowe, które
dają uprawnienia do wykonywania innych niż wyuczone zawody. 
Radna Wityk – Szumna: a tutaj ten drugi projekt? System informacji turystycznej?
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Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  udzieliła  odpowiedzi,  iż  system informacji  turystycznej  to  jest
projekt, który będziemy realizować, to jest ten projekt, o którym pisaliśmy na stronie internetowej,
dzięki temu projektowi udał nam się, między innymi, zakupić tablice kierunkowe i dotyczące szlaku
Odry,  monitoring  w  porcie  ścinawskim i  to  jest  działanie  w  ramach  projektów z  Lokalnej  Grupy
Działania. 
Radna Wityk – Szumna zadała pytanie czy to będą jakieś takie tablice informatyczne, które będą przy
Centrum, które będą informowały turystów, którzy przyjeżdżają tutaj?
Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  odpowiedziała:  tak,  miejsca  tych  tablic  już  są  wskazane  w
momencie pisania wniosku, także między innymi jest ten obszar blisko Centrum. 

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –
„jednogłośnie” (12 głosami „za”, „przeciw”-0, „wstrzymało się” - 0) przyjęła uchwałę nr
XLII/171/12  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  i  Gminy  Ścinawa  na  2012  rok
uchwalonego uchwałą Rady Miejskiej w Ścinawie Nr XXVIII/112/12 z dnia 5 stycznia
2012 roku.

4.2)     zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ścinawa.  

Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: przedmiotowy projekt uchwały w sprawie zmiany WPF’u: zawiera
zmianę polegającą na ustaleniu limitu kwoty wydatków na przedsięwzięcia. Obejmuje wprowadzenie
przedsięwzięcia planowanego do realizacji w latach 2012-2013 pn „Przebudowa kotłowni na biomasę
na kotłownię na paliwo stałe miał węglowy i ekogroszek” 

Przewodniczący  poinformował,  że  Komisja  Budżetu,  Finansów i  Strategii  Gospodarczej  negatywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, następnie otworzył dyskusję do projektu uchwały. 

Radna Wityk – Szumna rozumiem, że zaopiniowała negatywnie, gdyż zdecydowaliśmy się na WPEC ?
Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  tak  ostatnio,  więc  WPF  jest  tylko  próbą  jakby  ponownego
wprowadzenia projektu modernizacji kotłowni przez WPF. 
Radny Szopa zabrał  głos:  chciałbym przedstawić,  że  dostaliśmy przed  chwilą  informację  od Pana
prezesa z WPEC’u, że WPEC na rzecz Gminy rezygnuje z opłaty 110 tys. zł. czyli Gmina nie ponosi
żadnych praktycznie kosztów przyłączeniowych. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: czyli praktycznie zaoszczędzamy 800 tys. zł. 

Radny Szopa: pismo w tej chwili dociera do urzędu.
Przewodniczący Rady Miejskiej: już dotarło. 
Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: dla Pana wiadomości prezesem WPEC’u jest Pani.
Radny Szopa: może dyrektor, to jest mało istotne.
Skarbnik Miasta i Gminy Ścinawa: Pan powiedział, że Pan prezes,  mało wiarygodna informacja.
Przewodniczący Rady Miejskiej: Pani Skarbnik ja tu nie przypominam sobie, żebym udzielił Pani głosu,
Pani chyba wychodzi przed szereg, mi się wydaje. To nie jest urząd Pani Skarbnik, to nie jest urząd
Pani  Skarbnik.  To  nie  jest  urząd.  Żeby zabrać  głos  trzeba  otrzymać  zgodę,  powinna Pani  o  tym
pamiętać na przyszłość.
Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  radni  mają  jeszcze  jakieś  pytania.  Brak  pytań,  Przewodniczący
przeszedł do głosownia. 

Rada Miejska  w Ścinawie  w obecności  12  radnych uczestniczących  w posiedzeniu  (2
głosami „za”,  „przeciw”-9, „wstrzymała się” -  1) odrzuciła projekt uchwały w sprawie
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Ścinawa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej:  chciałbym  jeszcze  abyśmy,  ponieważ  ustawa  zezwala  nam,  Pan
mecenas się tutaj zgodzi ze mną, głosować nad uchwałami, które są wpisywane do protokołu z sesji,
są to uchwały wzywające.  Mam tu  taki  projekt  uchwały  wzywającej,  którą chcielibyśmy,  żebyśmy
przegłosowali,  żeby  ona  została  wpisana  do  protokółu  z  sesji.  Te  uchwały  nie  podlegają
opublikowaniu, są tylko wpisywane do protokołu z sesji. 
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Uchwała wzywająca

RADY MIEJSKIEJ W ŚCINAWIE

z dnia 2 sierpnia 2012 r. 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 2 ustawy o samorządzie gminnym, Rada Miejska w Ścinawie wzywa

Burmistrza do wszczęcia procedury przyłączenia Szkoły Podstawowej Nr 3 w Ścinawie do sieci

ciepłowniczej WPEC.

Rada  Miejska  w  Ścinawie  w  obecności  12  radnych  uczestniczących  w  posiedzeniu  –
(9  głosami „za”, „przeciw”-2, „wstrzymało się” - 1) przyjęła uchwałę wzywającą, która
podlega wpisaniu do protokołu z sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej: uchwała wzywająca podlega wpisaniu do protokołu z sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Ścinawie 
o godz. 15:30 zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Ścinawie. Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Agata Chwiszczuk         Obradom przewodniczył:
Przewodniczący Rady Miejskiej

     w Ścinawie

             Krzysztof Marek
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